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Van de Voorzitter 

Herman Hemerik 

Een nieuw jaar is in aantocht. Hèt moment 

om even stil te staan bij wat was, en vooruit 

te blikken op wat komt. Wat is er allemaal 

gebeurd in het afgelopen verenigingsjaar:  

 Er is een aantal geslaagde evenementen 

geweest, zoals u van ons gewend bent. 

Hier en daar is een andere invulling 

geprobeerd en met succes, althans als het 

aantal deelnemers een maatstaf voor succes is. Positief als we zijn gaan we daar 

maar even vanuit. 

 Het afscheid van Ton Straaijer en Tine Duif uit het bestuur. Zij hebben zich beiden 

met veel enthousiasme van hun taken gekweten. 

 Het dealerschap van de Catalina schepen van Van de Vaart Yachting te Lelystad. 

Hieraan bewaart de Kring goede herinneringen. 

Maar we kijken natuurlijk ook vooruit. Wat gaat er allemaal gebeuren in het komende 

verenigingsjaar: 

 Een nieuw evenement in het vroege voorjaar. 

 Nieuwe bestuursleden Trudie en Wim Ruis.  

 Andere evenementen in 2020 waarover meer in deze nieuwsbrief. 

En dan, zo op de rand van het nieuwe jaar, de “overdenkingen” van uw voorzitter. 

Gelukkig blijft ons ledenaantal ongeveer gelijk. Een paar er af, een paar erbij. Maar 

het zou prettig zijn als we wat extra leden zouden kunnen werven. En met we, bedoel 

ik dan iedereen in de Kring. Want met een ledenaantal van rond de zestig zijn de 

marges aan de smalle kant.  

Gezien de vergrijzing die ook bij de Catalinazeilers zichtbaar 

is, is er het risico van krimp. En is dat erg zult u zich afvragen? 

Nee, natuurlijk niet. We worden niet direct in ons bestaan 

bedreigd. Wat betreft financiën hebben we wat vet op de 

botten. Dus geen nood. Echter, een club van zo’n mooi merk 

als Catalina heeft in ons land gewoon bestaansrecht. Dus 

willen we de basis wat steviger maken en dan is het 

belangrijk als we het ledental wat op kunnen krikken. In deze brief wordt kunt u lezen 

wat u als een soort Ambassadeur/Ambassadrice van de Kring zou kunnen doen, maar 
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andere, goede ideeën, zijn natuurlijk ook welkom. Vertel ze ons. schrijf ze ons. En 

leden die actief willen zijn in de Kring en wellicht belangstelling hebben om het 

bestuur te versterken, ook die zijn natuurlijk van harte welkom. Geïnteresseerd? Bel 

of mail me. Wie weet wat daaruit voortkomt. 

Tot slot wens ik jullie allen, namens het bestuur, een gezond, voorspoedig, relaxed, 

tevreden, gelukkig, inspirerend en mooi 2020 toe, met veel geweldige zeildagen op 

uw mooie Catalina. 

 

Terugblik op de ALV van 17 november jongstleden  
Hermen Hemerik 

Net als voorgaande jaren was het weer een geslaagd evenement.   

Wat het wel apart maakte was, dat we voor de laatste keer bij De Vaart Yachting te 

gast waren. Arnold en Inge, waar we buiten de twee vieringen van een lustrum, zo’n 

tien keer te gast waren, hebben afscheid genomen van de verkoop van Catalina ’s. 

Het dealer schap is stopgezet. Van het begin van de Kring van Catalina zeilers waren 

ze betrokken en verzorgden ze de lunch en drank tijdens ons najaarsevenement, en 

stelden ze hun verkoopruimte voor de Kring ALV-vergaderingen beschikbaar. 

Waarvoor hulde. 

Ondanks het geringere aantal deelnemers was het als vanouds een zeer geanimeerd 

weerzien. Ook nieuwe leden konden we verwelkomen. 

Na een vlotte Algemene Leden Vergadering waarin ook het programma van het 

nieuwe seizoen werd besproken konden we gaan luisteren naar de belevenissen van 

Werner Toonk. Hij zeilde met de “Karma”, een stalen tweemaster, met opstappers, in 

etappes naar Nieuw-Zeeland. Daar liet hij zijn schip achter met het plan dat in 2020 

weer op te halen voor het vervolg van zijn reis. 

Zijn passie en enthousiasme bracht hij vanaf het begin geweldig op ons over. We 

werden daardoor meegezogen in zijn beleving van de reis. De opbouw van zijn 

verhaal was ook zo anders dan andere verhalen die we op club evenementen hadden 

gehoord, dat zijn relaas boeide tot het eind. 

Zijn onlangs op de Hiswa uitgebrachte boek, “Karma van Staal” werd na afloop grif 

gekocht. Ik hoorde later van een lid dat hij het in één ruk had uitgelezen.  

In de notulen van de ALV vindt u in deze nieuwsbrief het verslag van de vergadering. 

 



Nieuwsbrief no. 39

 
4 

 

  

Notulen Algemene Ledenvergadering op zondag 17 
november2019 door Jorie Bijkerk 

 

1. Opening.  
De voorzitter heet de leden welkom. 
Dit jaar is een bijzondere ALV aangezien het de laatste keer is dat we onze 
vergadering bij De Vaart Yachting houden. De reden is dat Arnold en Inge stoppen als 
importeur van Catalina. Vanwege de politieke ontwikkelingen in Amerika en nieuwe 
wettelijke regelingen is het niet meer lucratief om Catalina’s te verkopen.  
 

2. Vaststelling van de agenda.  
De leden gaan akkoord.  
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken. 
Arnold IJkelenstam van de Vaart Yachting is ziek maar zal later tijdens het evenement 
toch nog even komen. 
Er zijn helaas afmeldingen van 27 trouwe leden die helaas verhinderd zijn: 
Bert en Hanny Vellekoop, Guust Baartmans en Trix Kanters, Gerthar en Marianne 
Ensinck, Jack en Jeanine Otten, Erik Scheltes en Joke Olsthoorn, Ferdinand en Petra 
van Weel, Ben en Wilma Hamers, Frans en Cuneke de Lange, Ton en Yolanda 
Straaijer, Geert Jan en Monique Boedart, Rob en Vanessa Buitendijk, Jan en Betty de 
Jong, Jos en Stiena Leentvaar, en Hans de Wit.  
 
Nieuwe leden worden welkom geheten:  
Cock Goos met een Catalina 355 
Floris van Benthem met een Catalina 36 
Pieter en Janny de Jong met een Catalina 34 MKII 
 
     4.  Notulen van de Bijzondere Algemene Ledenvergaderingen van 11 
november 2018. (Deze zijn als bijlage 1 bij de nieuwsbrief 38 gevoegd.)     
De notulen worden goedgekeurd. 
                                               

5.  Jaarverslag van de secretaris. Zie de bijlage.  
In het kort wordt de Maasvlakte tocht, Hemelvaartevenement en het Zuidelijk 
evenement beschreven. De evenementen waren succesvol.  
 

6.  Financieel verslag van de penningmeester over het verenigingsjaar 2018 –
2019 en begroting 2019-2020. Zie bijlage 2. 
Bart geeft uitleg aan de begroting.  
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Het Lustrum heeft geld gekost en daardoor komen we iets lager uit. Voor het lustrum 
was echter jaren gespaard, zodat er uiteindelijk een boekhoudkundige winst is van 
€30. Gertjan Boedart van de kascommissie leert tijdens de controle hoe hiermee om 
te gaan. 
Winst maken is echter geen doel voor de club. Het bestuur begroot altijd voorzichtig 
bij evenementen. Komend jaar zal de club meer bijdragen per evenement.  
Herman geeft aan dat het volgende najaarsevenement verandert en zal commercieel 
ingevuld moeten worden. Daar zullen dan kosten aan verbonden zijn. Immers tot 
heden heeft De Vaart Yachting ons altijd ontvangen en voor alles gezorgd. 
Bart stelt de vraag of sparen voor een lustrum 12 ½ jaar een idee is. Dit zou dan 
ongeveer in mei moeten plaatsvinden. Hier wordt geen besluit over genomen. 
 

7.  Verslag van de kascommissie bestaande uit Wim Ruis en Geert-Jan Boudart. 
Er is decharge verleend aan de penningmeester Bart Mornout. De boekhouding/ 
stukken zijn goedgekeurd. 
 

8.  Benoeming twee leden kascommissie 2019-2020. 
Gertjan Boedart wordt gevraagd om volgend jaar nog een keer in de kascommissie 
plaats te willen nemen. Willem van Ravenhorst biedt zich aan dat samen te doen. 
 

9.  Bestuursverkiezingen 
Volgens het rooster van aftreden zijn dit jaar aftredend: 

o Rob Westerveld 
o Jos Leentvaar 
o Bart Mornout, penningmeester 

Zij stellen zich allen herkiesbaar. Applaus volgt van de leden. 
 
Verder treden af en zijn niet herkiesbaar: 

o Tine Duif, op eigen verzoek 
Tine heeft ruim twee jaar geleden na het overlijden van Jan Duif zijn taken als 
secretaris overgenomen. Nu is het moment voor Tine om af te treden uit het bestuur. 
De voorzitter bedankt Tine namens alle leden voor haar bijdrage en enorme 
betrokkenheid bij de club. Een mooi boeket wordt haar overhandigd.  
Tine geeft aan dat zij zeker naar evenementen zal blijven komen, want haar hart is bij 
de Catalinazeilers! 
 

o Ton Straaijer, helaas vanwege een recente operatie niet aanwezig, heeft 
aangegeven dat hij vanwege diverse omstandigheden de laatste tijd niet actief 
heeft kunnen deelnemen in het bestuur. Dit voelde niet goed en vandaar zijn 
besluit. 
Een presentje als dank zal aan Ton worden gegeven. 
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De Kring van Catalinazeilers is een kleine club. Er is weinig aanwas van nieuwe leden 
en binnen het bestuur is een aantal bestuursleden soms een lange periode afwezig. 
Daardoor is versterking van het bestuur nodig. Dit is niet altijd eenvoudig. Er is binnen 
het huidige bestuur gesproken over de optie van een echtpaar in het bestuur, beiden 
op persoonlijke titel. Ook is er afgesproken dat twee partners die in het bestuur zitten 
niet beiden een functie kunnen bekleden. 
 
Wim en Trudie Ruis hebben zich verkiesbaar gesteld en worden nu voorgedragen 
door voorzitter. Met applaus wordt dit bekrachtigd door ALV.  

 
10.  De Kring Website en Facebook.  

Korte informatie door Robert Dudink (webmaster) en Karin Heyboer (beheerder 
Facebook). 
Robert meldt dat de website vanaf juni op slot stond. Hij is nu weer bereikbaar, maar 
wordt helaas weinig bezocht. De leden worden uitgenodigd om te kijken op de site of 
bijzonderheden mede te delen. Ook kan men op de site bijvoorbeeld meedelen dat 
iemand van plan is om bepaalde materialen aan wil schaffen, men zou dit met 
meerdere kunnen doen of elkaar adviseren.   
Er wordt geregeld geprobeerd om in te breken op de site. Omdat de site eindigt op 
.com blijkt dit een uitdaging te zijn voor hackers.  
 
Rob Buitendijk gaat zich ook met de site bezighouden om later op te starten met een 
frisse omgeving. Via de site worden de leden hiervan op de hoogte gehouden. 
 
Karin verzorgt de Facebook-pagina en ook deze wordt weinig bezocht. Post een 
berichtje op de site.  
Jelle Blouw geeft aan dat foto’ s plaatsen niet lukte. Dit wordt onderzocht. 
#catalinazeilers. Instagram is dus ook mogelijk. 
 
 

11.  Rondvraag 
Tom de Wit doet iedereen de hartelijke groeten van Hans, zij ligt ziek op bed. 
 
Hervatting van het programma met de volgende onderwerpen: 
Toelichting op de Kring Activiteiten 2020.  
 

o   Voorjaars- /winterevenement – februari/ maart 2020 
Robert meldt dat het plan voor het droge evenement een workshop “EHBO 
aan boord ” is.  Ongelukjes aan boord en hoe te handelen etc.  

      Dit moet nog verder uitgewerkt worden.  
       Zie de komende nieuwsbrieven voor informatie en hoe aan te melden. 

 

o Workshop manoeuvreren aan boord eigen schip.  
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Vele jaren is dit een actief evenement geweest in Lelystad.  
Robert Dudink en Jos Leentvaar zijn bereid om op je eigen schip instructie te 
geven en kan er veel geoefend worden. 
Zie nieuwsbrief! 

 
 

o Hemelvaartevenement donderdag 21/5 t/m za. 23 mei 2020 op het IJsselmeer 
Vanessa Buitendijk zal dit voor het grootste deel organiseren. Rob Westerveld 
zal haar assisteren zodra hij weer in Nederland is. 
 
Het idee is om naar Pampus te varen. Het spontaan opstappen van leden bij 
elkaar aan boord was met afgelopen Hemelvaart een succes en dat willen we 
herhalen. Op Pampus zijn ook niet veel ligplaatsen. Op Pampus zullen we een 
rondleiding krijgen. De Blocq van Kuffeler wordt deze dagen weer onze haven. 
Dezelfde catering wordt gekozen en de organisatie doet zijn best om dezelfde 
havenmeester (Maarten) te krijgen. 

 

o Evenement in het Zuiden op 11/12/13 september 2020  

Bart en Wim of Trudie regelen dit kort van tevoren en wordt de inhoud 

bekend. 

 
o Vogeleiland regatta IJsselmeer N: nog nader te bepalen in september 2020  

Frans de Lange zal dit organiseren.  
Het waddenevenement is tot heden nooit doorgegaan dus is er naar een 
alternatief gezocht. Rob Westerveld vult aan dat we dit een regatta noemen en 
geen wedstrijd. Dit i.v.m. verzekeringen.  

 
o Najaarsbijeenkomst – zo 15 of 22 november 2020.  

Deze zal een andere invulling krijgen en op een andere plek plaatsvinden. Het 
is wel een ALV.  

 
Rondvragen:  

- Bart geeft aan dat reservering voor vlaggetjes niet nodig is, aangezien er nog 
genoeg vlaggetjes zijn. Hij roept op om een vlaggetje te kopen voor €8 en 2 
vlaggetjes voor €7,50! Men spaart dan de verzendkosten uit.  

- De prijsuitreiking van de foto’s vervalt aangezien er door twee personen 
ingestuurd is, maar de foto’s zijn helaas niet ontvangen. Dit wordt door de 
webmaster nog onderzocht. De prijs (toetertje met naamplaatje) is volgend 
jaar te winnen bij de regatta. 

 
 
Tot slot: Bedanken van Arnold en Inge IJkelenstam 
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De voorzitter bedankt Arnold en Inge voor hun grote betrokkenheid bij de 
Kring van Catalina Zeilers. Vanaf het begin, zo’n 12 jaar geleden zijn zij 
betrokken. Jaarlijks, behalve twee keer tijdens een lustrum, werd het 
najaarsevenement/de ALV gehouden bij De Vaart Yachting. Sinds de 
oprichting van de Kring sponsoren ze ons najaarsevenement waardoor er 
voor de leden geen kosten zijn op deze dag.  
Ze worden hartelijk bedankt voor hun inspanningen en de voorzitter 
overhandigt Inge een fraai boeket en Arnold krijgt een kistje wijn. 
Arnold neemt nog even het woord om de fijne samenwerking te 
benadrukken en kort hun besluit toe te lichten. 
 
Na een korte pauze wordt door de voorzitter onze spreker van vandaag, 
Werner Toonk geïntroduceerd. De komende anderhalf uur kijken en 
luisteren we naar zijn verhaal en foto presentatie. 
 

 
 

Nieuwe Bestuursleden 
door Herman Hemerik 

Welkom nieuwe bestuursleden. 

Geweldig. Het is weer gelukt om nieuwe bestuursleden te vinden. Trudie en Wim Ruis 

zijn op de ALV  als nieuwe bestuursleden bekrachtigd door de aanwezige leden. Ze 

werden in 2008 lid van de Kring van Catalina Zeilers door een toevallige ontmoeting 

in de Oranjesluizen in Amsterdam. Zij lagen met hun Julia en wij met onze Dewi Danu 

in de sluis en ik kon ze tijdens het schutten nog een flyer van de club overhandigen.  

Daarna ging ieder zijns weegs. Ze werden lid en waren vanaf dat moment trouwe en 

betrokken bezoekers van de evenementen. Ze kennen veel leden en veel leden 

kennen hen. Omdat ze in het zuiden liggen zijn ze vaste deelnemer van het zuidelijk 

evenement. Maar als het past in hun vaarplanning naar het hoge noorden dan 

bezoeken ze ook het Hemelvaart evenement. En ook op de droge evenementen zijn 

ze van de partij. Wim heeft zich ook regelmatig opgegeven voor de kascontrole.  

Ze zijn zeer ervaren zeilers en een koppel dat zeer goed is ingespeeld op elkaar. Geen 

zee te hoog zou je bijna zeggen. Trudie is ook betrokken bij het vrouwenzeilen en 

promoot dat ook actief.  

We zijn blij dat ze het bestuur komen versterken. Hun (zeil) ervaring kunnen we goed 

gebruiken. 
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Voorjaarsevenement Veiligheid aan Boord 
door Robert Dudink 

Op 29 februari 2020 organiseert de Kring een bijeenkomst met als thema “Veiligheid 

aan Boord”. 

Jos Leentvaar en Robert Dudink zijn 

druk bezig om deze dag vorm en 

inhoud te geven. In december is er en 

formulier rondgestuurd met het 

verzoek te reageren en aan te geven 

welke onderwerpen u graag aan bod 

wilt laten komen. Er hebben een aantal 

leden gereageerd en dat geeft ons veel 

input om een mix te maken van de 

onderwerpen die u aan bod wilt laten 

komen. 

Voor zowel de veiligheid als de dokter aan boord zijn er veel onderwerpen 

aangedragen, zoals vragen over een scheepsapotheek, kneuzingen botbreuken en 

wat te doen met brand schaafwonden en onderkoeling. Vragen over brandpreventie, 

marifoongebruik, zwemvesten, AIS/Radar en vragen hoe je de zwemtrap in het water 

krijgt als je zelf overboord ligt. 

We gaan aan de slag om al de vragen en reacties te verwerken in een gezellige dag. 

Met natuurlijk ook voldoende aandacht voor de “de interne veiligheid” van de mens 

in de vorm van drank en voedsel. 

Het idee is om de dag te houden bij WSV Nulde, maar daar bestaat nog geen 

duidelijkheid over. Ook de tijden staan nog niet precies vast maar via het 

aanmeldformulier kunt u al wel uw opgave doen. 

Naar het aanmeldformulier 

 

Iets voor jouw Catalina? 
door Frans en Cuneke de Lange 

Toen wij recentelijk in de USA, Texas, waren, en de Marina’s afstruinden om te zien 

wat voor boten er lagen (en natuurlijk ook of er Catalina’s bij waren) zagen wij een  

 
        

https://www.catalinazeilers.com/veiligheid-aan-boord/
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350 met een bijzondere sprayhood. Wij hadden dit nog niet eerder gezien -en 

misschien dat er Catalina zeilers zijn die zeggen “dat heb ik al zo vaak gezien”- dus 

besloot ik er wat foto’s van te maken zodat ik die ervaring kon delen. 

Het gaat om de afbeelding hier links, waar de betreffende 

Catalina staat afgebeeld, genaamd Healing. Ze ligt in 

Kemah, daar zijn verschillende Marina’s, en de boten die 

daar liggen zijn allemaal zeewaardig. Het vaargebied is de 

Golf van Mexico, zout water dus, en de verhouding 

powerboat – sailboat schat ik op 70 – 30.  

Zoals op deze foto hebben nagenoeg alle boten een bimini, 

en in dit geval vastgemaakt aan de buiskap. Op zich is dat 

niet bijzonder, maar wanneer je kijkt naar het dak van de 

buiskap zie je dat dit wit is. Nadere inspectie leerde dat het 

bovenvlak, waar de meeste vogels op poepen (wanneer ze 

op de buiskap poepen), van een stevige kunststof is. Veel 

gemakkelijker schoon te 

houden. De foto’s hiernaast 

geven meer gedetailleerde 

informatie.  

Ik sprak met de jachthaven-

beheerder en vroeg hem of dit 

een voorziening was die door 

de eigenaar zelf was gemaakt, 

of dat er een bedrijf was die 

een dergelijke aanpassing op 

bestelling maakte. Deze man 

zei mij dat het een door 

Catalina geleverd product was, 

en dat het door, en bij Catalina, gefabriceerd werd. 

Ik denk niet dat je erop kunt staan, maar de constructie is zodanig robuust dat boven 

op het dak, aan beide zijkanten, een handrail is bevestigd. Die voelde heel stevig aan. 

Uiteraard kan het dak niet meer plat op het dek gevouwen worden, maar op mijn 

vraag of dat nu niet meer mogelijk was vroeg de man: ‘hoe vaak legt u de buiskap plat 

in een jaar’? Daar had hij wel een punt. 
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Website  
door Robert Dudink 

2020 is het jaar dat we de 

website weer eens flink onder 

handen gaan nemen. We willen 

een geheel nieuwe site bouwen 

die minder staties is en die meer 

inspeelt op het gebruiksgemak 

en interactiviteit, weer eens 

nadenken over een actiever 

forumdeel wat makkelijker en 

meer toegankelijk is als op de 

oude site. Als u ideeën heeft of 

mee wilt bouwen laat het ons 

weten. De huidige site is doordat 

er een beveiligd deel is en op 

.com eindigt schijnbaar 

aantrekkelijk voor schadelijke aanvallen. We denken na om terug te gaan naar het 

oude adres wat eindigt op .nl en om te kijken of er wel een deel van de site achter 

een inlog nodig is. 

 

 

De Kreupel Regatta  
door Frans de Lange 

Op de ALV werd al een eerste melding gemaakt van een alternatief voor zowel Het 

Rondje Noord-Holland, als het Waddendriehoekje. Daar is tevens de Jos van der 

Haagen wisseltrofee nu aan verbonden, een kleinood waar de Catalinazeiler in het 

verleden met de meest moeilijke opdrachten/vragen werd geconfronteerd. De 

Kreupel Regatta is een nieuw fenomeen, en onderscheidt zich van ‘het Rondje’ en ‘de 

Driehoek’ voornamelijk vanwege het feit dat het wordt gehouden op zoet water, en 

dat er geen getijden een rol spelen. In de volgende nieuwsbrief wordt er meer 

onthuld, en dan zal ook de datum bekend worden gemaakt, en ook het te varen 

traject. Een klein tipje van de sluier wil ik alvast oplichten: Kreupel heeft niets met de 

kunstknie van de organisator te maken… 
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Ambassadeur of ambassadrice van de Kring  
door Frans de Lange 

Het klinkt heel gewichtig: ambassadeur of ambassadrice van de Kring zijn. Bij de 

meesten is een ambassadeur of ambassadrice een persoon die de regering van zijn of 

haar land vertegenwoordigt bij een ander land of bij een internationale organisatie, 

bijvoorbeeld de NAVO of de Verenigde Naties. Formeel vertegenwoordigt een 

ambassadeur dan het staatshoofd. Tegenwoordig kan een ambassadeur ook een 

vertegenwoordiger zijn van een 

organisatie of groep voor 

promotionele doeleinden. Deze 

wijsheid heb ik uit Wikipedia, en 

ik kan mij hierin goed vinden. In 

zijn inleiding bij deze 

nieuwsbrief heeft onze 

voorzitter, Herman, aangegeven 

dat wij willen proberen om 

meer Catalinazeilers bij de Kring 

te betrekken. Eén van de 

mogelijkheden is om een andere 

zeiler te vertellen hoe leuk het is 

om lid van de Kring te zijn. 

Wanneer je dat doet, ben je een 

ambassadeur, of ambassadrice 

van onze vereniging. Om je 

daarbij te helpen heeft het 

Bestuur een nieuwe flyer 

bedacht, die aan een mogelijk 

aspirant-lid kan worden 

gegeven. De secretaris van de Kring stuurt je graag 5 exemplaren, wanneer je een 

mailtje stuurt aan secretariaat@catalinazeilers.com .Wanneer ze op zijn, kan je altijd 

weer nieuwe krijgen. Een afbeelding van de flyer is hierboven (verkleind) 

weergegeven. 

  

mailto:secretariaat@catalinazeilers.com
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Colofon 

 

Deze nieuwsbrief is een uitgave van de Kring van Catalinazeilers. Het copyright van de 

artikelen in deze brief berust bij deze vereniging. Overname van (gedeelten van) de 

inhoud is alleen mogelijk met toestemming van de Redactie van deze uitgave. 

Verzoeken om delen van de inhoud over te nemen kunnen worden gericht aan 

redactie@catalinazeilers.com  

Deze uitgave is tot stand gekomen met bijdragen van 

 Herman Hemerik 

 Robert Dudink 

 Jorie Bijkerk 

 Frans de Lange 

 Cuneke de Lange  

Eindredactie en lay-out 

Frans de Lange 
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